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Innkalling til driftsstyremøte Smestad skole 

10/23 Godkjenning av innkalling  

Innkallingen godkjennes 

John Fadum meldte forfall, og første og andre vara ble forsøkt kontaktet, men kunne 

ikke stille på kort varsel 

11/23 Godkjenning av protokoll fra 17.01.2023 

Protokoll fra møte 17.01.2023 godkjennes 

12/23 Rektor orienterer 

Rektor orienterer kort om status på Smestad skole: 

• En trailer lekket diesel utenfor skolen i dag! Politi og brannvesen fikk raskt 

kontroll, og Priorveien ble åpnet etter en drøy time. Ingen fare for elevene 

våre. 

• Før vinterferien arrangerte vi Bokuke, med fokus på lesing. God stemning om 

viktig tema. 

• 16.02 var ansatte på Apple skoleforum, hvor skolen fikk blomst som en av 

seks Appleskoler i Norge 

• Resultatgjennomgang i klassene viser at Smestadelever stort sett lærer og 

trives. 

• Utfordringer gammelt bygg – toaletter i bygg 3 går tett i ett kjør 

• Filmsalen er oppusset – og har blitt riktig fin 

• Det blir få ansettelser i år av lærere. Monolitten lyser ut en pedagog, mens 

skolen kanskje ikke lyser ut en eneste stilling. 



• Vi har blitt forespurt om å ta imot nok en mottaksgruppe (Velkomstklasse). 

Smestad er i utgangspunktet positive, og ser det som en del av 

samfunnsoppdraget 

• Skoleskyssordningen: Ingrid Hopp informerte om at det skal ha blitt sendt 

inn en henvendelse til Utdanningsetaten om skoleskyss, men rektor har ikke 

noe informasjon om dette.  

• Trafikksituasjonen oppleves ugrei fra ansattehold. Det oppstår jevnlig farlige 

situasjoner, og ansatte har utfordringer med å komme seg på jobb. FAU ved 

trafikkomiteen kjenner godt til utfordringen. Det oppfordres til avbøtende 

tiltak.  

13/23 Opplæring i driftsstyrearbeid 

Kort gjennomgang av driftsstyrearbeid gjennomført. Rutinemessig opplæring av 

driftsstyremedlemmer, iht god praksis i Osloskolen.  

• I etterkant informerer administrasjonsleder Valentina Thoresen at honorar 

for driftsstyret utbetales en gang pr år, i desember.  

14/23 Elevundersøkelsen 

Kort gjennomgang av resultater fra elevundersøkelsen og brukerundersøkelsen for 

AKS: 

• Elevundersøkelsen: 

o Generelt positivt at Smestadelevene på 7. trinn ligger over både by- 

og landsgjennomsnitt 

o Utfordring at mobbetallene øker. Rektor redegjorde for dette, både 

med et lokalt tilsnitt og nasjonalt. 5. og 6. trinn har høyere mobbetall 

enn 7. trinn. Camilla Øberg orienterte om at lærerne møter dette 

med tiltak i form av logg, formsskjema, interne undersøkelser. 

Bakgrunn for alle tall ble diskutert, uten at noen endelige 

konklusjoner ble foretatt. 

• Digi-AKS:  

o Generelt positivt at tallene for Smestad skole er så høye. Foresatte 

setter pris på SMAKS. 

o Det ble påpekt at det mangler spørsmål som viser hvor VIKTIG 

foresatte syns de forskjellige momentene er.  

o Det ble stilt spørsmål til hva som er endelig svarprosenten, og rektor 

sjekker opp: Svarprosenten var på 67%. 

15/23 Økonomisk status og regnskapsavslutning 

Driftsstyret behandlet årsregnskapet fra 2022, inkludert årsrapport og 

fullstendighetserklæring. Vedlegg ble ettersendt torsdag 02.03 i uke 9. 

Forhold som ble tatt opp i behandlingen var: 

• Ingrid Hopp orienterte om at bydelsutvalget enstemmig har stilt seg bak et 

ønske om dialog for å revurdere ressursfordelingsmodellen  

• Økonomisk balanse er fortsatt målet. Deretter får vi se om det er mulig å 

forhandle om merforbruket 

• Kan man spare noe på IKT-lisenser? Rektor informerte om at det ikke er 

veldig mye å hente her.  

 



Vedtak: Driftsstyret godkjenner årsregnskapet, inkludert fullstendighetserklæring.   

  

16/23 Eventuelt 

• DS-leder Thea Brøvig etterspurte skolens rutiner for registrering av skader 

på elever. Dette er viktig for å sikre elevenes rettigheter i forhold til NAV 

(senskader mm). Skolen vil gå gjennom interne og skriftlige rutiner i 

forbindelse med dette, og DS ønsker å bli holdt orientert via om 

gjennomgangen. 
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